
Interpellation till Hanna Bocander. 
 
Förra fullmäktige fastställde 2024 års budget.  
UN har under flera år haft underskott i ”egen regi” och 2023 
är inget undantag. Majoriteten har hänvisat till 
”skolutredningen” och de åtgärder som skulle följa med den.  
KS 27 november  återemitterades ärendet och skall 
återrapporteras i juni.  
Socialdemokraterna föreslog i sin budget att UN skulle 
tillföras 17 milj kr i höjd elevpeng för att alla skolor i egen regi 
skulle kunna fortsätta sin verksamhet utan underskott. 
Förslaget röstades ner av majoriteten i fullmäktige.  
 
Majoriteten i fullmäktige har ansvar för att Danderyds skolor 
framöver har en finansiering som är rimlig för att fullgöra sitt 
uppdrag. 
 
Anser Hanna Bocander att UN under rådande förutsättningar 
har möjlighet till en budget i balans? 
 
Planerar majoriteten för en tilläggsbudget för att stärka UN 
budget? 
 
 
Olle Johansson  
 
Socialdemokraterna 
 


